
نماینده ولی فقیه در استان خوزستان با انتقاد از 
پیامبر اسلام  به  توهین مسئولان کشور فرانسه 
گفت: مسئولان دستگاه دیپلماسی کشور قاطعانه 
با این مسئله برخورد کنند و مقابل گستاخی های 

کشور فرانسه رفتار انقلابی نشان دهند.
اظهار  موسوی فرد  محمدنبی  الاسلام  حجت 
داشت: توهین به پیامبر اسلام از سوی کشورهای 
غربی و تکرار ترفند اسلام هراسی به دلیل مسئله 
بیداری اسلامی و گسترش اسلام در دنیا است.

مسئولان  و همین  غربی  افزود: کشورهای  وی 
اتوکشیده غربی که ادعای آزادی بیان می کنند، 
اجازه سؤال درباره هولوکاست را نمی دهند ولی 
توهین  مسلمان  میلیارد   2 از  بیش  اعتقادات  به 
می کنند. نماینده ولی فقیه در خوزستان با انتقاد 

از توهین مسئولان کشور فرانسه به پیامبر اسلام 
دستگاه  مسئولان  گفت:  است،  حسنه  اسوه  که 
برخورد  مسئله  این  با  قاطعانه  کشور  دیپلماسی 
کنند و مقابل گستاخی های کشور فرانسه رفتار 
این  با  را  رابطه کشورمان  و  داده  نشان  انقلابی 

کشور پایان دهند.
وی بیان داشت: اسلام با وجود مکر دشمنان در 
حال فتح سرزمین ها و قلب ها است و میلیون ها 
مسلمان و شیعه در اروپا زندگی می کنند و این 
نفوذ اسلام علت اصلی توهین به مقدسات است.

تربیت  با  غرب  داشت:  اظهار  اهواز  جمعه  امام 
نیروهای افراطی تندرو و سلفی دنبال این است 
که چهره خشن از مسلمانان ارائه دهد و در تفکر 
اسلام ناب انقلابی و محمدی انحراف ایجاد کند.
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استاندار خوزستان :
همه مدیران باید برای 

رفع مشکلات صيادی پای کار بيایند
استاندار خوزستان در آیین آغاز فصل صید پاییزه آبزیان دریایی 
در بندر چوئبده گفت: صید و صیادی علاوه بر اینکه ارزآوری 
خوبی برای اقتصاد کشور و استان دارد، به عنوان رزق و معیشت 
بسیاری از هم استانی ها شناخته شده است و مسئولان باید نسبت 

به رفع مشکلات آبزی پروری اقدامات اساسی انجام دهند.
غلامرضا شریعتی در آیین آغاز فصل صید پاییزه آبزیان دریایی 
در بندر چوئبده آبادان با اعلام آغاز رسمی این فصل گفت: با 
بررسی صحبت های فعالان این حوزه و مشکلات موجود که 
از سوی اتحادیه استانی مطرح شد، تصمیماتی در رابطه با رفع 
این مشکلات گرفته شد. وی افزود: دستور دادیم هر دو ماه به 
منظور رصد مشکلات این حوزه و رفع آن ها نشستی با محوریت 
اداره کل شیلات استان، معاونت امنیتی انتظامی استانداری و 

فرمانداری های فعال در حوزه آبزی پروری تشکیل شود.
استاندار خوزستان با تاکید بر اینکه تمام مسئولان استانی باید 
برای رفع مشکلات صید و صیادی استان پای کار باشند گفت: 
صید و صیادی علاوه بر اینکه ارزآوری خوبی برای اقتصاد کشور 
و استان دارد، به عنوان رزق و معیشت بسیاری از هم استانی ها 
شناخته شده است و مسئولان باید نسبت به رفع مشکلات 
آبزی پروری اقدامات اساسی انجام دهند و ما نیز در جهت رفع 

معضلات مربوطه کنار آن ها خواهیم بود.
رئیس کارگروه صید و صیادی خوزستان با اشاره به فعالیت دو 
مرکز تحقیقاتی صید و صیادی در اهواز و بندر امام)ره( گفت: 
در  استان  اداره کل شیلات  بودن  کار  پای  با  موثری  اقدامات 
رودخانه ها،  در  آبزیان  رهاسازی  حوزه  و  پژوهشی  تحقیقات 
با  امیدواریم  افزود:  وی  است.  گرفته  دریا صورت  و  تالاب ها 
بتوانیم مشکلات صید و صیادی استان  برنامه های پیش رو 
خوزستان را رفع کنیم. در این فصل که به طور معمول ۴۵ 
روز طول خواهد کشید، صیدگاه بوسیف، خور واسطه و خوریات 

ماهشهر، محدوده صید استان خوزستان خواهند بود.

سرپرست مرکز بهداشت شرق اهواز :
تفکيک پسماند منازل باید 

در کوتاه ترین زمان ساماندهی شوند
سرپرست مرکز بهداشت شرق اهواز از محل دفن پسماندهای 
اولویت  را  محل  ساکنین  سلامتی  و  بازدید  اهواز  شهرداری 
مرکز  عمومی  روابط  گزارش  به  دانست.  بهداشت  مجموعه 
بهداشت شرق اهواز، با توجه به آلودگی هوای ناشی از آتش 
آرش  دکتر  اهواز،  شهری  پسماندهای  دفن  محل  در  سوزی 
یلالی سرپرست مرکز بهداشت شرق اهواز به همراه مهندس 
ماندانا اعتمادی نژاد مسئول واحد بهداشت محیط مرکز بهداشت 
شرق اهواز، از محل دفن پسماندهای شهری بازدید بعمل آورد.

سرپرست مرکز بهداشت شرق اهواز در حاشیه این بازدید، گفت: 
بدلیل دفن غیر اصولی، پس از تجزیه پسماندها، گازهای حاصل 
از زیر زمین خارج و بر اثر فعل و انفعالات، تحت تاثیر عوامل 
جوی، آتش سوزی هایی رخ می دهد که در برخی مواقع دود 

ناشی از آن تا شعاع چندین کیلومتر را در بر می گیرد.
ساکنین  برای  را  تنفس  رخداد،  این  افزود:  مسئول  مقام  این 
مناطق اطراف مشکل و سلامتی آنان را بشدت تهدید می نماید 

که باید این معضل حل شود.
یلالی بیان داشت: عدم تفکیک صحیح پسماندها در منزل، 
پسماند،  سایت  در  پردازش  کارخانه  بلاتکلیفی  و  تعطیلی 
دسترسی زباله گردها به پسماندهای قابل بازیافت و تلنبار کردن 
آنها در انبارهای غیر مجاز، از جمله مشکلات موجود در این 
مسیر است که انتظار می رود با مدیریت صحیح شهرداری اهواز 

در کوتاه ترین زمان ممکن ساماندهی شوند.

رئیس موسسه نخل و میوه های گرمسیري :
رشد نخل هاي کاشته شده در خيابان

 نادري فراتر از حد انتظار است
دکتر مستعان گفت : رشد و گیرایی نخل های نادری بسیار خوب 

و فراتر از حد انتظار است.
به گزارش امور ارتباطات شهرداری منطقه یک اهواز، رئیس 
موسسه نخل و میوه های گرمسیري از نخل های کاشته شده 

در خیابان سلمان فارسی بازدید به عمل آورد.
دکتر مستعان در این بازدید که پس از چند ماه از کاشت نخل 
ها میگذرد اظهار داشت: رشد و گیرایی نخل های نادری بسیار 

خوب و فراتر از حد انتظار است.
رئیس موسسه نخل و میوه های گرمسیري خاطر نشان کرد : 
از جناب آقای شاعری شهردار اهواز، کاوه پور مدیر منطقه یک 
و نیروهای فضای سبز بابت حمایت و همکاري با این موسسه 

تقدیر و تشکر مینمایم.
کاوه پور مدیر منطقه یک اهواز که در این بازدید رئیس موسسه 
نخل و میوه های گرمسیري را همراهي مي کرد، گفت : کاشت 
نخل ها با دستور شخص شهردار اهواز انجام شد و خوشبختانه 
نیز  استاني هاي عزیز  اهوازي و هم  مورد رضایت شهرندان 
قرار گرفت و ان شاءا... ادامه روند کاشت نخل و سایر گونه 
های مثمر در برنامه کاری این منطقه قرار دارد. به گزارش امور 
ارتباطات شهرداری منطقه یک اهواز، نخل های کاشته شده در 
خیابان سلمان فارسی از نوع برحی بوده که یکی از اصیل ترین 

و بهترین گونه های نخل در استان خوزستان به شمار میرود.

سیاوش محمودی :
آرامستان های اهواز 

پنجشنبه و جمعه تعطيل هستند
خوزستان مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اهواز از 

اعمال محدودیت در زمان زیارت اهل قبور خبر داد.
سیاوش محمودی اظهار کرد: با توجه به روند افزایشی شیوع 
کروناویروس و حسب دستور ستاد مدیریت کرونا در خوزستان و 
در راستای سلامت همشهریان، زمان زیارت اهل قبور محدود 
شده است. وی افزود: تا زمان بهتر شدن شرایط، زیارت اهل قبور 
در روزهای شنبه تا چهارشنبه تنها از ساعت ۱۵ تا ۱۸ امکان پذیر 
است و در روزهای پنجشنبه و جمعه نیز آرامستان های اهواز 

تعطیل هستند.
محمودی گفت: برگزاری کلیه مراسم در آرامستان های بهشت 
آباد قدیم و باغ فردوس تا اطلاع ثانوی ممنوع است. برای انجام 

مراسم خاکسپاری نیز حداکثر ۱۰ نفر مجاز به حضور هستند.

نماينده ولی فقیه در خوزستان :

در اهواز و مسجدسلیمان ؛پاسخ ايران به گستاخی فرانسوی ها بايد " انقلابی" باشد
محدودیت ها 

از چهارشنبه اعمال می شوند
استاندار خوزستان با اشاره به وضعیت قرمز خوزستان گفت: 
با توجه به وضعیت پر خطر دو شهر اهواز و مسجدسلیمان، 
تغییر  جاری  هفته  چهارشنبه  از  شهر  دو  این  اداری  ساعات 
می کند. غلامرضا شریعتی در نشست ستاد استانی مدیریت 
بیماری کرونا اظهار داشت: شرایط استان به شکلی است که 
روند صعودی اما کنترل شده و شیب افزایشی ملایم است. وی 
افزود: زمانی می توانیم خوشحال باشیم که این رقم ابتلا را به 
سمت کاهش پیش ببریم. تا این روند به سمت کاهش پیش 
نرود ما همچنان گرفتار هستیم و بیماران و بستری ها تلفات 
جدید در میزانی که متاسفانه میزان کمی هم نیست خواهیم 
به  نسبت  نسبی  به صورت  استاندار خوزستان گفت:  داشت. 
کشور شرایط مناسب تری داریم اما استفاده از ماسک و رعایت 
پروتکل های بهداشتی در طول هفته های گذشته کاهش پیدا 
کرده است و روند رعایت کردن پروتکل ها در ادارات در اماکن 
و غیره نیز کاهش پیدا کرده است. مقام ارشد استان در مقابله 
با کرونا گفت: باید همه مردم و نخبگان سازمان های مردم 
به دست هم دهند و مردم  نهاد و گروه های مختلف دست 
را دعوت کنند که رعایت کنند و خسته نشوند. جز با رعایت 
اصول بهداشتی امکان کنترل شرایط را نداریم. شریعتی گفت: 
فرمانداران را مکلف و موظف کردم که به طور جدی در طول 
هفته های آینده روند را تغییر دهند و دستگاه قضایی و نیروی 
انتظامی نیز با کسانی که به سلامت جامعه آسیب بزنند و به 
خطر می اندازند برخورد جدی کند. استاندار خوزستان گفت: روند 
انتقال به صورت دورهمی های خانوادگی شده است البته دید و 
بازدید بسیار خوب است و در اسلام توصیه شده است اما برای 
امر مهم تر که تندرستی و سلامتی است باید این سنت پسندیده 
را به صورت مجازی برگزار کنیم تا بتوانیم کرونا را کنترل کنیم.

وی گفت: با شناسایی دارو یا واکسن فرصت برای این امور زیاد 
است از مردم خواهش می کنم در پارک ها و تفرجگاه ها حضور 

پیدا نکنند این تجمعات عامل انتقال بیماری است.
شریعتی گفت: اهواز و مسجدسلیمان در شرایط پرخطری قرار 
دارند. ساعت کار ادارات در این دو شهرستان از چهارشنبه هفته 
جاری تا اطلاع بعدی از ساعت ۸ تا ۱3 و 3۰ تغییر پیدا می کند 
و در عین حال باید گروه های سه و چهار تعطیل شوند. استاندار 
خوزستان گفت: سازمان های مختلف از جمله ورزش و جوانان 
و ارشاد باید گروه های مرتبط و زیر مجموعه خود را مراقبت 
و مواظبت کنند و پیشگیری کنند تا ان شاءا... شرایط بهتری 
را بتوانیم داشته باشیم. شریعتی گفت: امسال مراسم ۱3 آبان 
نداریم و به صورت مجازی برگزار می شود همچنین جشن های 
هفته وحدت و ولادت پیامبر اکرم)ص( نیز در سطح مساجد 

برگزار نشده و به صورت مجازی است.

مدير کل بحران خوزستان :
پروژه های فاضلاب اهواز

 باید قبل از بارندگی تکميل شوند
مدیر کل مدیریت بحران خوزستان گفت: تکمیل پروژه های 
طرح ضربتی فاضلاب اهواز پیش از شروع بارندگی ضروری 
است و مدیران شرکت  آب و فاضلاب و شهرداری اهواز باید با 
نظارت دقیقتر بر روند اجرایی این پروژه ها نسبت به پیشرفت 

کار، حساس باشند.
اجرایی  روند  ارزیابی  و  بررسی  نشست  در  بن عباس  امید 
کل  اداره  در  آبگرفتگی  اضطراری)ضربتی(  طرح  پروژه های 
مدیریت بحران خوزستان اظهار داشت: مصوباتی که پیرامون 
بحث آبگرفتگی تصویب شده است باید در موعد مقرر انجام 
شوند با وجود اینکه از وضعیت اعتباری آگاه هستیم و می دانیم 
کار در این شرایط سخت است اما هیچ توجیهی در تعلل در 
روند طرح ضربتی فاضلاب و آب های سطحی از سوی هیچ 

دستگاهی پذیرفته نیست.
شهری  مناطق  پروژه های  اجرایی  روند  بررسی  افزود:  وی 
مختلف اهواز نشان می دهد هماهنگی خوبی میان شهرداری 
و شرکت آبفا وجود دارد تنها در 2 منطقه این هماهنگی نسبت 
به دیگر مناطق کمتر است که انتظار می رود این 2 منطقه نیز 
هماهنگی و همکاری خود را افزایش دهند. وی تاکید کرد: 
نقاط آبگیر همچون زیرگذرها، جاده های ساحلی، پل ها و ... 
باید به طور کامل شناسایی شوند و تجهیزات اضطراری پیش 
از شروع بارندگی و از هم اکنون به منظور پیشگیری از هر گونه 

آبگرفتگی در آن نقاط مستقر و نصب شوند.
براساس طرح ضربتی آبگرفتگی در اهواز ۶۰ نقطه در مناطق 
شروع  از  پیش  تا  بناست  که  شده  شناسایی  اهواز  هشتگانه 
بارندگی به صورت مشترک از سوی شرکت آب و فاضلاب 

اهواز و شهرداری اهواز اصلاح و ساماندهی شوند.
لوله گذاری، لایروبی و  اصلاح و ساماندهی شبکه فاضلاب، 
پروژه های  تکمیل  فاضلاب،  کانال های  انسداد  از  جلوگیری 
مشترک شرکت آب و فاضلاب و شهرداری اهواز تا پایان آبان 
ماه، افزایش تعداد پمپ ها و نصب و راه اندازی در نقاط بحرانی 
اقدامات طرح ضربتی  از جمله   ... و  بارندگی  از شروع  پیش 

آبگرفتگی است.

رئیس علوم پزشكی آبادان :
دورکاری کارمندان در کنترل
 کرونا بسيار تاثيرگذار است

رئیس دانشکده علوم پزشکی آبادان گفت: دورکاری کارمندان 
به ویژه در یکی دو ماه آینده، در کنترل بیماری بسیار تاثیرگذار 
است و بنابراین کارها باید با حضور حداقلی کارمندان در ادارات 

انجام شود.
دکتر شکرا... سلمان زاده اظهار کرد: تا جایی که ممکن است 
مردم نباید از خانه ها خارج شوند تا در معرض ابتلا قرار نگیرند 
و به همین منظور و با توجه به اینکه کارمندان طیف وسیعی 
از جامعه را تشکیل می دهند، کارمندانی که امکان انجام کار در 
منزل را دارند باید تا حد امکان در خانه بمانند و دورکاری کنند.

وی افزود: دورکاری کارمندان به ویژه در یکی دو ماه آینده، 
در کنترل بیماری بسیار تاثیرگذار است و بنابراین کارها باید با 

حضور حداقلی کارمندان در ادارات انجام شود.
در  پیشنهادات  گفت:  آبادان  پزشکی  علوم  دانشکده  رئیس 
خصوص تعطیلی برخی مراکز و اعمال دورکاری کارمندان به 
ستاد استانی مدیریت کرونا در خوزستان داده شده اما فعلا چنین 

تصمیمی اعمال نشده است.

هشدار سید کريم حسیني به وزير نیرو :

مقابل مردم خوزستان قرار نگيريد

در ايام کرونايی و باراندگي هاي پیش رو ؛

مردم خرمشهر از بالازدگي فاضلاب نگران هستند

رئيس انجمن آژانسهاي هواپيمايي استان :

60 درصد مسافران خوزستان كاركنان دولتي هستند!

اول  متهم  نیرو  وزارت  گفت:  خوزستان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
ماجرای انتقال آب از سرچشمه های کارون به سایر استان ها است.

سید کریم حسینی به کلیپ های منتشر شده در روزهای اخیر در 
مورد انتقال آب بین حوضه ای اشاره کرد و گفت: این موضوع را از 
گذشته رصد کردیم ولی متأسفانه یک سری کارها در شورای عالی 
آب انجام می شود و یک فردی هم در این شورا حضور دارد که در 
صورت نیاز یک روز نام وی را خیلی شفاف اعلام و برخورد می کنیم 

چرا که مسبب طرح های انتقال آب در گذشته و حال حاضر است.
وی افزود: به این اطمینان رسیدیم که وزارت نیرو یکسری کارها 
را به دور از چشم نمایندگان و مسئولان خوزستان و رسانه ها انجام 

می دهند و می گویند که رسانه ها خبردار نشوند.
سعی  آنها  اینکه  به  اشاره  با  خوزستان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
می کنند که برنامه های خود را بدون اطلاع پیش ببرند، عنوان کرد: 
سرچشمه های  از  غیراصولی  آب  انتقال  ماجرای  اول  ردیف  متهم 

کارون را وزارت نیرو می دانیم.
حسینی انتقاد کرد: با وجود اینکه امید چندانی به دولت و وزارت نیرو 
نداشتیم ولی از ابتدای شروع به کار مجلس یازدهم راه و روش تعامل 
و گفت وگو را در پیش گرفتیم؛ هرچند عمر کوتاهی از این دولت 
مانده ولی همچنان برای اجرای طرح های انتقال آب تلاش می کند.

مورد  انتقال آب  به صورت مستمر موضوع  اینکه  به  اشاره  با  وی 
با همکاری مجمع  است، گفت:  نمایندگان خوزستان  رصد مجمع 
نمایندگان استان چهارمحال و بختیاری مکاتباتی را با دبیر شورای 
امنیت ملی، رئیس مجلس، وزارت نیرو و دیگر مسئولان کشوری 
داشتیم؛ ضمن اعلام هشدارهای لازم در این زمینه، خواستار پیگیری 

موضوع شدیم.
انتقاد از اینکه وزارت نیرو با  رئیس مجمع نمایندگان خوزستان با 

وجود وعده برای تعطیلی اجرای طرح های انتقال آب تا پایان این 
دولت ولی همچنان طرح های مطالعاتی و اجرایی را ادامه می دهد، 
یادآور شد: گویا وزارت نیرو نه برای کشور بلکه وزارت چند استان 
خاص هست و تمام تلاش خود را برای رسیدگی به طرح های انتقال 

آب چند استان به کار گرفته است.
حسینی با اشاره به پیگیری موضوع جلوگیری از انتقال آب در سطح 
کشوری، بیان کرد: از اختیارات قانونی خود برای برخوردهای لازم 
نیز استفاده می کنیم و به عنوان نمایندگان مردم باید این مطالبه به 

حق آنها را دنبال کنیم.
وی هشدار داد: به وزارت نیرو هشدار می دهیم که خودتان را رو در 
روی مردم خوزستان قرار ندهید؛ عدم پاسخ شفاف و صریح به مطالبه 
مردم این استان را اجحاف در حق خوزستان می دانیم و با جدیت 

موضوع را پیگیری می کنیم.
رئیس مجمع نمایندگان خوزستان با طرح این سوال که کجای دنیا 
قبل از انجام مطالعات از پیمانکار اظهارنظر می خواهند، عنوان کرد: 
چرا قبل از اینکه مطالعات طرح انجام و یا پیوست های اجتماعی، 
امنیتی و زیست محیطی آن اخذ شود باید یک پیمانکار نسبت به 

اجرایی شدن این طرح اظهار نظر کند.
حسینی با انتقاد از اینکه اصلًا این افراد را در حد اظهار نظر نمی دانیم، 
ادامه داد: فکر می کردیم که طرف حساب ما در ماجرای انتقال آب، 
دولت و وزارت نیرو هستند ولی برخی نهادها و افراد قصد دارند که 
را رو در روی استان خوزستان و چهارمحال و بختیاری  خودشان 

قرار دهند.
وی با اشاره به اینکه مردم خوزستان صاحب حق و همچنین صاحب 
شأن در پیشگاه خداوند هستند، تصریح کرد: پخش آن ویدئو باعث 
شفافیت برخی مسائل شد؛ هرچند که آنها از قبل هم کارهایی را 

اجرایی کرده و یا هم اکنون در حال انجام دارند.
لزوم  و  قوه  سه  مسئولان  از  خوزستان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
بررسی درخواست نهادهای نظارتی به موضوع انتقال آب درخواست 
کرد و گفت: این طرح های انتقال آب غیر کارشناسی، غیرعلمی و 
غیرمنطقی هستند؛ امروز آن استان هایی که از آنها به عنوان نیازمند 
آب نام می برند به اندازه کافی آب شرب، ذخایر زیرزمینی و باران 
دارند ولی به بهانه آب شرب نسبت به انتقال آب برای آنها اقدام 
می شود. حسینی با اشاره به اینکه بنا به اعلام رئیس سازمان محیط 
زیست نه تنها برای آب شرب بلکه برای کشاورزی هم نیازی به 
به  اینکه اعلام می کنند آب کارون  ندارند، اضافه کرد:  انتقال آب 
خلیج فارس می ریزد، اصلًا صحیح نیست چون خوزستان در سهمیه 
آب کشاورزان و حتی تأمین آب برای اجرای فاز دوم طرح ۵۵۰ هزار 
هکتاری مانده و کمبود دارد و خیلی از روستاهای این استان آب 

شرب پایداری ندارند.
وی در پایان تأکید کرد: با توجه به اینکه توقف طرح اعلام شده ولی 
کار ادامه پیدا کرد، از این به بعد با انجام بازدیدهای حضوری آخرین 

وضعیت توقف طرح را بررسی می کنیم.

سرریز شدن فاضلاب شهری بخصوص در روزهای وضعیت قرمز 
کرونایی به معضلی برای مردم خرمشهر تبدیل شده است.

سرریز  از  ناشی  مشکلات  از  گویند  می  خرمشهری  شهروندان 
فاضلاب در اکثر خیابان ها و مناطق شهر به تنگ آمده و همچنان 
در انتظار اقدامی از سوی دستگاه های ذیربط قبل از شروع بارندگی 

برای حل این معضل هستند.
کوی معین، کوی فرشید، کوی طالقانی، زمین شهری، سرحانیه، 
کوت شیخ و منطقه عشایر مناطقی هستند که سال هاست فاضلاب 
آنها در تمام فصول در خیابان ها شهر جاری است و عبور و مرور در 
آنجا برای شهروندان مشکل است و در مواقع بارندگی پس زدگی  

فاضلاب به خانه های مردم برای آنها مشکل ساز می شود.
انتقاد  ضمن  خرمشهر  طالقانی  کوی  ساکن  شهروندان  از  یکی 
این منطقه گفت: مدتی  از سرریز شدن فاضلاب در خیابان های 
است که فاضلاب خیابان شاه پسند طالقانی سرریز شده و به رغم 
تماس های مکرر با اداره آبفا هیچگونه اقدامی برای برطرف شدن 

مشکل انجام نشده است.
زهرا سلیمی افزود: سرریز شدن فاضلاب در اکثر خیابان های کوی 
طالقانی در این روزها که وضعیت قرمز کرونا در خرمشهر اعلام 

شده مردم را نگران کرده است.
وی افزود: با توجه به فرارسیدن فصل بارندگی و گرفتگی معابر 
مسئولان به فکر چاره برای رفع مشکل سیستم دفع فاضلاب در 

این شهر باشند.
فاضلاب  شدن  سرریز  از  خرمشهر  صفا  بازار  مغازه داران  از  یکی 
انتقاد کرد و گفت: سرریز شدن فاضلاب در خیابان  بازار  در این 
اصلی و نبش بازار صفا در این وضعیت کرونایی سلامت مردم را 

تهدید می کند.
و  فاضلاب  نابسامانی  وضعیت  از  مردم  افزود:  مطوریان  احمد 
بازار صفا و خیابان های این شهر خسته شده اند  انباشت لجن در 

این وضعیت سلامت و بهداشت مردم را به مخاطره می اندازد.
یکی دیگر از شهروندان ساکن منطقه سرحانیه در این باره گفت: 
مسئولان متعددی برای بازدید از وضعیت فاضلاب در این منطقه 
تاکنون  منطقه  این  فاضلاب  مشکل  متاسفانه  اما  یافتند  حضور 

پابرجاست.
زهرا فرحانی با بیان اینکه اهالی این منطقه از کمتر امکانات رفاهی 
محروم هستند، گفت: مردم این منطقه این حق را دارند که خیابان 
تمیز و بدون سرریز فاضلاب مثل سایر شهرستان ها داشته باشند 

بنا براین مسئولان کمی به فکر مردم محروم این منطقه باشند.
مالک ثوامری ساکن کوی معین می گوید: بیشتر خیابان های کوی 
معین با مشکل فاضلاب روبروست و هنگام بارندگی فاضلاب به 

خانه های مردم وارد می شود. 
وی افزود: در حال حاضر تمامی جوی های روباز به لجنزار تبدیل 
این  به خاطر  این منطقه  این درحالی است که کودکان  اند  شده 
در  کردن  بازی  از   جوها  دراین  افتادن  خطر  و  محیط  آلودگی 

کوچه ها محروم شدند. 
سرپرست اداره آبفای خرمشهر با اشاره به اجرای عملیات لایروبی 
از  این شهر گفت: به منظور پیشگیری  و تعمیر خطوط فاضلاب 
بارندگی عملیات لایروبی و  از شروع  سرریز شدن فاضلاب قبل 
تعویض لوله های فاضلاب مناطق بحرانی همچون کوی معین، 

زمین شهری و کوی دادگستری آغاز شده است. 
علیرضا بنیادی افزود: هم اینک لایروبی ایستگاه پمپاژ و لوله های 
فاضلاب خیابان های کوی معین یک تا 2۰ و زمین شهری در حال 
اجرا است و در یک برنامه زمان بندی شده کانال ها و خطوط لوله 
فاضلاب به طول پنج کیلومتر در مناطق بحرانی اجرا خواهد شد.

به دلیل  بارندگی سال گذشته 33 پمپ  اظهار داشت: در  بنیادی 
فشار کاری ناشی از پمپاژ سیلاب در خیابان های این شهر از کار 
افتادند و هم اینک تعمیر ۱۰ دستگاه پمپ جهت دفع آبهای سطح 
انجام شده است و با همکاری شهرداری نهرها و جوی های روباز 

در حال لایروبی است.
اجرایی  مسئولان  به  جمعه  نماز  خطبه های  خرمشهر  جمعه  امام 
نسبت به ساماندهی وضعیت فاضلاب این شهر هشدار داد و گفت: 
است مسئولان  بارندگی لازم  به فصل  نزدیک شدن  به  توجه  با 
و  آبفا  امور  اداره  شهرداری،  مانند  مربوطه  اجرایی  دستگاه های 
ستاد بحران شهرستان و استان نسبت به پیشگیری از آبگرفتگی 

خیابان ها و سیل در مناطق بحرانی اقدام کنند.

متاسفانه  داشت:  اظهار  عادل پور  محمدجواد  الاسلام  حجت 
امروز مشکل  تا  از سیل سال گذشته  آبفا  امور  اداره  و  شهرداری 

دفع  فاضلاب  و آب های سطحی را برطرف نکردند.
تعمیر  به  نیاز  فاضلاب  پمپاژ  ایستگاه   33 به  نزدیک  افزود:  وی 
الکتروپمپ ها  و  فاضلاب  خطوط  و  کانال ها  همچنین  و  داشتند 
هنوز  می دهد  نشان  امر  این  و  نشدند  تعمیر  و  لایروبی  تاکنون 
وضعیت شبکه دفع آبهای سطحی و فاضلاب به همان حال رها 
اینکه  با توجه به  شده است. امام جمعه خرمشهر در ادامه گفت: 
دچار  خرمشهر  خیابان های  اکثر  گذشته  سال  بارندگی  فصل  در 
آبگرفتگی و آب فاضلاب به داخل منازل  مردم وارد شد امور آبفا 
باید مشخص کند چه برنامه ای برای دفع آبهای سطحی در سال 
جاری دارد.حجت الاسلام عادل پور لایروبی خطوط فاضلاب این 
شهر را بسیار ضروری بیان کرد و گفت: انجام عملیات لایروبی 
کفایت نمی کند مشکلات فاضلاب خرمشهر عمده و اساسی است 

و با لایروبی فاضلاب تمام نمی شود.
وی تکمیل پروژه های متوقف شده فاضلاب را یکی از راهکارهای 
های  پروژه  گفت:  و  کرد  بیان  خرمشهر  فاضلاب  مشکل  رفع 
و مسئولان  متوقف شده،  تاکنون  از سال ۹۶  فاضلاب خرمشهر 

باید در این زمینه چاره اندیشی کنند.
کیلومتر   3۰۸ احداث  خرمشهر  فاضلاب  طرح  مجری  گفته  به 
عنوان  به  پمپاژ  ایستگاه   ۱3 و  فاضلاب  فرعی  و  اصلی  خطوط 
گام تکمیلی طرح جامع فاضلاب خرمشهر نیازمند تامین پنج هزار 

میلیارد ریال اعتبار است.
جامع  طرح  کیلومتر   ۵۸۸ از  داشت:  اظهار  سلطانی فرد  آرمین 
فاضلاب خرمشهر 2۸۰ کیلومتر اجرایی شده و حدود 3۰۸ کیلومتر 

خطوط اصلی و فرعی و ۱3 باب ایستگاه پمپاژ باقی مانده است.
وی گفت: پیمانکار طرح فاضلاب در مناطقی که در بارندگی سال 
گذشته دچار مشکل آبگرفتگی شدند و برای شهروندان مشکلاتی 
ایجاد کردند در مرحله اصلاح و بازسازی می باشند. به گزارش ایرنا 
در بارندگی سال گذشته در خرمشهر 3۰ دستگاه پمپ تخلیه روان 
از هفت میلیارد ریال به تاسیسات زیربنایی  آب سوخت و  بیش 

شبکه آب و فاضلاب خرمشهر خسارت وارد شد.

اینکه قشر  بیان  با  آژانس های هواپیمایی خوزستان  انجمن  رئیس 
متوسط جامعه قدرت خرید بلیت هواپیما ندارد، گفت: قیمت بلیت 
هواپیما آن قدر بالا رفته که تنها افراد متمول می توانند از هواپیما 
استفاده کنند و افرادی که از سطح درآمد متوسطی برخوردار هستند، 

قطعا نمی توانند حتی یک سفر با هواپیما داشته باشند.
امید خوانساری اظهار کرد: شرکت های هواپیمایی تنها به منافع خود 
و تعداد انگشت شماری چارترکننده توجه دارند و منافع مردم برای 

آن ها چندان مهم نیست.
وی افزود: چارترکننده ها بلیت را با قیمت های پایین از شرکت های 

هواپیمایی می خرند و با قیمت های نجومی به مردم می فروشند.
در  کرد:  تصریح  خوزستان  هواپیمایی  آژانس های  انجمن  رئیس 
مسیرهای خوزستان حدود ۴۰ تا ۶۰ درصد از حجم اشغال پروازها، 
مربوط به کارکنان دولتی است که قیمت بلیت برای آن ها چندان 
را  آن ها  بلیت  هزینه  مربوطه  سازمان  یا  و  شرکت  و  نیست  مهم 
می پردازد. کمتر از ۴۰ درصد از ضریب اشغال پروازها در مسیرهای 
خوزستان در اختیار مردم است که بخش عمده ای از این افراد نیز 
اشخاص متمول هستند و قیمت بلیت چندان برای آن ها فرق ندارد.

خوانساری با بیان اینکه قشر متوسط جامعه قدرت خرید بلیت هواپیما 
افراد  تنها  که  رفته  بالا  قدر  آن  هواپیما  بلیت  قیمت  گفت:  ندارد، 
متمول می توانند از هواپیما استفاده کنند و افرادی که از سطح درآمد 
متوسطی برخوردار هستند، قطعا نمی توانند حتی یک سفر با هواپیما 

داشته باشند زیرا هزینه های پرواز بسیار بالا است.
وی بیان کرد: باید چاره ای اندیشیده شود تا بیماری که برای درمان 
باید سفر کند، بتواند به جای اتوبوس یا قطار از هواپیما استفاده کند؛ 
در حال حاضر قیمت ها آن قدر بالا است که همه به اتوبوس و قطار 
روی آورده اند. رئیس انجمن آژانس های هواپیمایی خوزستان گفت: 
سازمان هواپیمایی کشور به بحث قیمت ها ورود کرده است اما این 
اقدام به تنهایی برای نظارت و کنترل قیمت نرخ بلیت پروازها کافی 
نیست و باید همه دستگاه هایی که وظیفه نظارتی و اجرایی دارند به 
این مساله ورود کنند و به کمک سازمان هواپیمایی کشوری بیایند.


